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Du har TEE’et bolden op 
på 1. teested og tager et 

PRØVESVING 
 

Det er et prøvesving 

 
Under PRØVESVINGET rammer 

du tilfældigt bolden og den ligger 

nu 

 1 meter UDENFOR tee området 

 

Du skal spille bolden hvor 
den ligger. 

1 strafslag               = 1 

 

Du må tee op igen med  

1 strafslag               =   X 

 

Du må tee op igen 

 UDEN strafslag         = 2 
 

 
 

 

 
 

 
2 

 

På hul 27 ligger dit drive i 

STRAFOMRÅDET mellem 

teested 53 og 44  

  (spiller fra tee 53) 

 

Under PRØVESVINGET i 

STRAFOMRÅDET rammer du 

tilfældigt bolden og den lander 

UDENFOR strafområdet 
 

Det er et prøvesving 
 

 
Du skal spille bolden hvor 

den ligger og får 

1 strafslag             = 1 

 

Du skal genplacere bolden 

og får  

1 strafslag          =   X 

 

Du skal genplacere bolden 
og får  

 IKKE  strafslag         =   2 
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R6.2b 
(5) Bolden er ikke i spil, før et slag er 

udført. Uanset om bolden er tee’et op eller 

er på jorden, når der startes på et hul, eller 

der spilles igen fra teestedet efter en Regel: 

• Bolden er ikke i spil, før spilleren 

udfører et slag til den, og 

• Bolden må løftes eller flyttes uden 

straf, før slaget udføres. 

Hvis en bold, der er tee’et op, falder ned 

af tee’en eller skubbes ned af tee’en af 

spilleren, FØR spilleren har udført et slag til 

den, må den tee’es op igen hvor som helst 

på teestedet uden straf. 
 
’Prøvesving er ikke et slag, da det ikke er 
intentionen at ramme bolden’ 

 
 
 
 
------------------------------------------------- 

9.4b 

Straf for at løfte sin bold, 

forårsage at den flytter sig, 

eller bevidst berøre sin bold 

Hvis spilleren løfter sin bold, forårsager, 

at den flytter sig, eller bevidst berører sin 

bold, der ligger stille, får spilleren ét 

strafslag. 

PRØVESVING PÅ GREEN 
R 9.4.b 

Undtagelse 3 - Tilfældig flytning på 

greenen: Uanset, hvordan det sker, er der 

ingen straf, når spilleren tilfældigt 

forårsager, at bolden flytter sig 

på greenen (se Regel 13.1d). 
 

 

 

https://www.randa.org/da-DK/rog/the-rules-of-golf/rule-13#13_1d

